
  

  

 

     

 

SKOLEBESTYRELSEN – skoleåret 2015-16/4 
 

Tid: Tirsdag d. 12. januar 2016, kl. 18.30 – 21.00 
Sted: 1. sal, Strøbyskolen   
Afbud fra: Ulf, Anita, Bjarne 
SUP: 

Deltog ikke: 
Ordstyrer:      Kim 

 

 

  

Referatet godkendes løbende under mødet - efter hvert punkt. 

B=Beslutning, D=Drøftelse, H=Høring, O=Orientering 

 

 

1. 

 

Godkendelse af dagsorden. B / Ordstyrer 

Godkendt 

 

 

2. 

 

Nyt fra elevrådet. O/elevråd 

Elevrådet har fået opsat en postkasse, hvor eleverne kan lægge forslag. Elevrådet har 

haft besøg af foreningen Danske skoleelever. 6 af elevrådsmedlemmerne har været 

med til årsmøde i Randers. Elevrådets æbleskivesalg d. 11/12 gav ca. 1700 kr. i 

overskud. Elevrådet har deltaget i evaluering af Skolereformen, med en konsulent fra 

skoleforvaltningen. 

 

 

3. 

 

 

Mødedatoer i foråret.  D/DN 

Ny møderække for resten af dette skoleår uddelt. Herunder indkaldelse til kort møde 

efter dialogmødet d. 25/1 på Hotherskolen. 

 

 

4. 

 

 

SFO-2 undersøgelsen. D/DN 

Udkastet til spørgeskema rettet til i fællesskab. Undersøgelsen gennemføres på 

forældreintra for forældrene til elever på 3. – 6. årgang inden vinterferien. Hvis mu-

ligt kommer resultatet med på skolebestyrelsesmødet d. 16. februar ellers på mødet 

d. 8. marts. 

 

 

5. 

 

 

Dialogmødet. D/DN 

Dagsorden til dialogmødet fra Anton Svendsen blev uddelt. Der er tvivl om indholdet i 

punkt 2. Der fremsendes et forslag fra skolebestyrelsen: Punkt 3 rykkes op som 

punkt 1, så der er den nødvendige tid til drøftelserne. Endvidere ønskes en liste over 

de emner, som skolebestyrelserne har ønsket at diskutere, så vi har mulighed for at 

forberede os. 

  

 

6. 

 

 

Orientering vedr. valg til skolebestyrelsen. O/ HS og DN 

Anita Schleef ønsker at udtræde af skolebestyrelsen nu – vi søger kommunalbestyrel-

sen om at Anita udtræder og Jacob Sehested, som er næste suppleant på listen ind-

træder i stedet for. 

 



  

  
    

Flemming, Jannie og Anita er de 3 forældrerepræsentanter til forskudt valg. Flemming 

og Jannie genopstiller. Valgbestyrelsen består af Dorte, Ulf og Ulla. Valget er punkt på 

de næste møder. 

 

 

7. 

 

Orientering fra ledelsen. O/ DN og LG 

Orientering om ombygningen, ventilation og nyt tag i den høje bygning.  

Mange uheldige omstændigheder betyder, at der er store forsinkelser på projektet. 

Der har desuden været en stor vandskade lige før jul. Reparationerne gennemføres i 

løbet af den kommende tid.  

Kantinekortet er på vej. Det forventes, at det kan tages i brug inden for de næste par 

måneder. På sigt kan kortet eventuelt også bruges som hobbykort i SFO2. 

Orientering om, at det er muligt at handle i Hallens automater ved hjælp af mobiltele-

fon. Send en sms, og betal over telefonregningen.  

Der holdes 100-dages fest i Indskolingshuset på fredag, når de første 100 dage af 

skoleåret er gået. 

Orientering om personalesituationen. Der er slået stillinger op. 

 

 

8. 

 

Evt.  

Marie-Louise orienterede om weekend med Skole og Forældre. 

Snak om problemerne ved udgravningerne langs med cykelstien til Strøby Egede. 

Dorte tager kontakt til firmaet. 

 

 

Mødet sluttede kl. 21.00 


